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 Zpráva revizní komise za rok 2011  

 

Za rok 2011 nebyl podán žádný nový podnět revizní komisi.  

K věci, která se průběžně řeší – provedení auditu vyúčtování výstav Pohořelice 2008 
a Napajedla 2009 -  od stavu, kdy vyúčtování paní  Moniky Tihelkové  bylo 
nekompletní se nic nezměnilo. V roce 2008 chybí a nesouhlasí doklady a přehled, 
taktéž v 2009.  Ve věci jednala v letech 2009 a 2010 ekonomka klubu, paní  Jana 
Kočová, které se, dle mailové konfery,  od paní Tihelkové  chybějící doklady 
nepodařilo získat ani po nesčetných urgencích.  

Během roku 2011 byla opětovně urgována mnou, přislíbila zaslat materiály 
oscanované v digitální podobě, ovšem k objemu dat slíbila, že toto pošle na DVD 
poštou. Prvně zasílala na adresu paní Kočové, kterou má paní Kočová potvrzenu 
jako doručovací a paní Kočová byla srozuměna s tím, že má očekávat zásilku, 
ovšem tyto materiály nedošly. Paní Tihelkové se měly údajně vrátit zpět. Poté byla 
požádána o zaslání DVD s materiály na mou doručovací adresu a stále nic nedošlo. 

 Tudíž v účetnictví, není  co kontrolovat. 

 

 

  Za revizní komisi 

  Tereza Horová 


